09-03-2017                             Sermon On the Mount                         Pastor Raymond
                                                    Matthew 5:1-10

Now when Jesus saw the crowds, he went up on a mountainside and sat down. His disciples came to him, 2 and he began to teach them. He said:

The 1st Blessing: v.3  Blessed are the poor in spirit, for theirs is the kingdom of heaven.
        Matthew 18:3-4  And he said: “Truly I tell you, unless you change and become like
        little children, you will never enter the kingdom of heaven. 4 Therefore, whoever
        takes the lowly position of this child is the greatest in the kingdom of heaven. 
The 2nd Blessing: v.4  Blessed are those who mourn, for they will be comforted.
        Psalm 51:17 My sacrifice, O God, is a broken spirit; a broken and contrite heart
        you, God, will not despise.

The 3rd Blessing: v.5 Blessed are the meek, for they will inherit the earth.

The 4th Blessing: v.6 Blessed are those who hunger and thirst for righteousness, for they
                                 will be filled.
        John 6:35  Then Jesus declared, “I am the bread of life. Whoever comes to me will 
        never go hungry, and whoever believes in me will never be thirsty.

The 5th Blessing: v.7 Blessed are the merciful, for they will be shown mercy.
        Matthew 9:13 But go and learn what this means: ‘I desire mercy, not sacrifice.’For I 
        have not come to call the righteous, but sinners.”

The 6th Blessing: v.8 Blessed are the pure in heart, for they will see God.
       Hebrews 12:14  Make every effort to live in peace with everyone and to be holy; 
       without holiness no one will see the Lord.
       I Peter 1:22  Now that you have purified yourselves by obeying the truth so that you
       have sincere love for each other, love one another deeply, from the heart.

The 7th Blessing: v. 9 Blessed are the peacemakers, for they will be called children of
                                  God.
       II Cor 5:18-19 All this is from God, who reconciled us to himself through Christ and
       gave us the ministry of reconciliation: 19 that God was reconciling the world to himself
       in Christ, not counting people’s sins against them. And he has committed to us the 
       message of reconciliation.

The 8th Blessing: v. 10 Blessed are those who are persecuted because of righteousness,
                                    for theirs is the kingdom of heaven.

09-03-2017                                            登山寶訓                 周修强牧師
                                                    馬太福音 5:1-10

耶穌看見這許多的人，就上了山，既已坐下，門徒到他跟前來， 2 他就開口教訓他們，說： 

第一個“福”: v.3虛心的人有福了！因為天國是他們的。
      太18:3-4 「我實在告訴你們：你們若不回轉，變成小孩子的樣式，
      斷不得進天國。 4 所以，凡自己謙卑像這小孩子的，他在天國裡就
      是最大的。

第二個“福”: v.4哀慟的人有福了！因為他們必得安慰。
      詩篇51:17 神所要的祭就是憂傷的靈，神啊，憂傷痛悔的心，你必
      不輕看。

第三個“福”: v.5溫柔的人有福了！因為他們必承受地土。

第四個“福”:v.6 飢渴慕義的人有福了！因為他們必得飽足。
      約 6:35 耶穌說：「我就是生命的糧。到我這裡來的，必定不餓；
      信我的，永遠不渴。

第五個“福”: v. 7憐恤人的人有福了！因為他們必蒙憐恤。
      太 9:13 經上說：『我喜愛憐恤，不喜愛祭祀』，這句話的意思你
      們且去揣摩；我來本不是召義人，乃是召罪人。」

第六個“福”: v. 8 清心的人有福了！因為他們必得見神。
      來 12:14 你們要追求與眾人和睦，並要追求聖潔，非聖潔沒有人
      能見主。 
      彼前 1:22 你們既因順從真理潔淨了自己的心，以致愛弟兄沒有虛
      假，就當從心裡彼此切實相愛。

第七個“福”: v.9使人和睦的人有福了！因為他們必稱為神的兒子。
       林後 5:18-19  一切都是出於神，他藉著基督使我們與他和好，
       又將勸人與他和好的職分賜給我們。 19 這就是神在基督裡叫世人
       與自己和好，不將他們的過犯歸到他們身上，並且將這和好的道
       理託付了我們。
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